
Activiteitenverslag ChristenUnie Utrecht 2020-2021

Tijdens de ALV van vorig jaar (16 november 2020) zaten we allemaal op onze eigen kamer
achter een laptop. We hebben toen belangrijke en mooie dingen besloten en besproken,
maar toch was het een groot gemis dat we dit niet fysiek konden doen. Hoewel de pandemie
nog niet voorbij is, zijn we toch al schoorvoetend bezig met de wederopbouw. Zo hebben we
vorige maand (4 oktober 2021) een fysieke ALV gehouden in huis van vrede, waarbij er
sprake was van een recordopkomst van zo’n 40/50 aanwezigen. Het was een jaar waarin
sprake was van veel restricties, maar waarin we op creatieve manieren ook gedaan kregen
dat er veel was dat wél kon. In dit activiteitenverslag zal ik u in hoofdlijnen meenemen in het
jaar van de ChristenUnie gemeente Utrecht.

Activiteiten
Allereerst hebben we afgelopen jaar CU-talks georganiseerd.
De eerste was nog online en had het thema ‘de menselijke
maat’. Als sprekers waren hier Mirjam Bikker, Maarten van
Ooijen en Paul Blokhuis. De tweede CU-talk kon gelukkig wel
weer fysiek plaatsvinden. Deze avond werd er gesproken
over het actuele onderwerp ‘de woningcrisis in Utrecht’, met
als sprekers Anton Poelarends, Fleur van Leeuwen en Jan
Wijmenga. Naast inhoudelijke activiteiten als de CU-talks
hadden we ook activiteiten waarbij vooral de gezelligheid
centraal stond. De zomerborrel was hier een goed voorbeeld
van, tijdens deze borrel bij strand oog in al hebben we het tot
in de late uurtjes gezellig gehad. In september hebben we
met de fractie, het bestuur, de campagnecommissie en de
top-10 van de lijst een heidag gehad waarbij we tevens de
campagne voor de gemeenteraadsverkiezingen van 2022

hebben ingeluid. Uiteindelijk wil ik ook nog wat aandacht besteden aan een door ons
opgezette mini-traineeship voor top-10 van de lijst, waarbij de toekomstige raadsleden in
verschillende avonden worden voorbereid op hun
mogelijk toekomstige werk in de gemeenteraad.

Commissies
Naast het bestuur en de fractie hebben ook de
commissies niet stil gezeten. Zo heeft de nieuwe
diversiteitscommissie in juni twee geslaagde avonden



georganiseerd voor christenen met een migratieachtergrond die interesse hebben in de
politiek. Twee commissies die een erg druk jaar hebben gehad zijn de programmacommissie
en de selectiecommissie. De leden van beide commissies hebben de schouders onder hun
taak gezet en deze met verve uitgevoerd. In oktober mochten wij al instemmen met de
kandidatenlijst en tijdens de ALV van 22 november zal het programma voor de komende
gemeenteraadsverkiezingen in stemming worden gebracht. Uiteindelijk is vlak voor de
vakantie ook de campagnecommissie van start gegaan, die in de komende periode hard
haar best gaat doen om een fantastische campagne neer te zetten waarbij de ChristenUnie
goed op de kaart wordt gezet.

Bestuur en leden
In het bestuur is er een verandering opgetreden. Harmen van Doorn is gestopt als algemeen
bestuurslid en wordt daarbij opgevolgd door Juliette van de Beld. Vorig jaar mochten we
tijdens de ALV ons 400e lid verwelkomen. Nu, een jaar later, is dit ledenaantal opgeklommen
tot 456. Dit is natuurlijk een enorme groei en we zijn er enorm blij mee dat we in Utrecht ons
ChristenUnie geluid steeds beter kunnen laten horen.

Ik hoop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben,

met vriendelijke groet,
Joël van Eerde
bestuurssecretaris


